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Co se ve škole událo?
DRAČÍ SLET NA LETIŠTI KUDLICH

(OLYMPIÁDA)

Létat je krásné!
Začátkem října nás pozvali naši přátelé letci na své letiště v Teplicích
na Bílé cestě do Aeroklubu a hangáru s letadélky, vznášedly a 
helikoptérkami. Vše jsme si pořádněprohlédli.Nejprve pro nás paní 
učitelky připravily olympiádu v pouštění draků:Dračí slet. K dispozici 
jsme měli deset draků menších i větších - slony,berušky, motýly...Vítr
byl pořádný a tak jsme si to užívali s draky takřka v 
oblacích.Olympiáda byla
rozdělena do tří dnů, abychom se pěkně vystřídali.
       Ale děti z 2. A, 3. A a 4. B měly moc ošklivé počasí. Jsou však 
zdatnísportovci a hrdinové. Na letiště totiž dorazili všichni a 
nepřízně počasínedbali.
       Nyní se již radujeme z medailí, diplomů a kvalitních kožených 

míčů,kterými jsme byli odměněni.Letečtí přátelé 
nás za slušnost a sportovní chování pozvali na 
zářív příštím roce na II. ročník Dračího sletu. Tak
za rok opět vzhůru do oblak! 

Margita Gerstdorf, hlavní pořadatelka akce







SMOLAŘI, KTERÝM POČASÍ NEPŘÁLO, SI ALE TAKÉ
„DRAKIÁDU“ UŽILI

Je ráno, šedivo a prší a prší. Vyrážíme směrem na letiště 
Kudlich, kde by se měl konat slet papírových draků. Už po cestě je 
nám jasné, že draci a i my máme smůlu… …žádné lítání nebude. 
Nicméně nás čeká prohlídka leteckého hangáru s řadou zajímavých 

letadel . Dozvídáme se, že 
sestrojit takový létající 
stroj není vůbec žádná 
legrace – stojí to kolem 
milionu a půl Kč a spoustu 
práce a času. V místní 
klubovně se trošku 
ohřejeme a posvačíme a pak
znovu do deště. Máme dost 
času a tak jdeme do OC 
Galerie, kde je interaktivní 

expozice dinosaurů. Pobavili jsme se ,šup do autobusu a razíme zpátky
ke škole. Snad nám příště bude počasí více nakloněno.











Cvičení v přírodě



Již v minulém čísle našeho časopisu jste si mohli přečíst o akci 
s názvem „Cvičení v přírodě“. Svůj příspěvek ještě dodatečně 
poskytly dětiPo1 a Po2, které se jako každoročněse vydali procvičit 
obratnost a vytrvalost, upevnit kamarádství a vyzkoušet nová hřiště a
sportovní areály. Tento konkrétní je na Luně a Angeru.  Žáci Po1 a Po2
si den náramně užili. Foto je důkazem.

Ing. Iva Dragounová



VÝSTAVA DÝNÍ



V týdnu od 9. do 13.10. byla v prostorách klubu prevence 
instalovaná výstava dýní. Místnost střežilo několik strašidel a 
návštěvníci si mohli prohlédnout dýně různých druhů, tvarů, velikostí 
a barev. 

Dozvěděli se, jak to je s tradicí vyřezávání dýňových luceren 
na Svátek Všech svatých a využitím dýně  jako nezastupitelné 
potraviny v kuchyni. Připomněli si některé druhy zeleniny typické pro 
období podzimu.  

Také pro ně bylo připraveno několik dalších aktivit: louskání 
oříšků, ochutnávka džemu a kompotu z dýně, skládání kostrounů, 
hledání levých a pravých polovin listů a vybarvování obrázků.

Hlavním úkolem bylo vytvoření soutěžní strašidelné 
lucerničky. Nejvíce porotu zaujali výtvory žáků tříd 1. A a PO1. Na 
druhém místě se umístila lucerna  žáků  4.A. Třetí místo si vydlabali 
žáci 2.A. Ostatní třídy se dělily o čestné 4. místo. Oceněním za 
dobrou práci bylo pro zúčastněné dýňové pečivo.

Ing. Iva Dragounová, pořadatelka akce









ŠANCE 2017



Dne 16.10.se žáci 8. a 9. tříd zúčastnili již tradičně akce s názvem „Šance 2017“, 

která se konala v Kulturním domě v Teplicích. Je to přehlídka učebních oborů 

v Ústeckém kraji. Děti si prošly nabídku jednotlivých škol, ptaly se na bližší 

informace a prohlédly si výrobky učňů prezentovaných oborů. Všichni obdrželi 

brožury s přehledem škol a podrobnými informacemi o jednotlivých oborech, 

které se určitě budou hodit při dalších hodinách, kdy se začnou rozhodovat, 

nejen s třídními učiteli, kam se jejich kroky po skončení základní školy budou 

ubírat.

Projekt 2.A



„ ŽÁDNÉ CHŘIPKY, MÁME VITAMÍNKY !“
Je podzim -  viróz, bacilů a  chřipek  čas, ty nemoci však nedostanou nás .Tam 
směřuje náplň projektu . Děti plnily řadu úkolů, za které získávaly po celý týden 
cenné body.

+ tématicky zaměřené soutěže v tělocvičně .  Družstvo VITAMÍNŮ těsně, ale     
přece porazilo CHŘIPKY.

+ sestavování příběhu- chráníme své zdraví

+ výtvarné a pracovní činnosti

+ poznávání, třídění ovoce a zeleniny , význam vitamínů pro člověka

+příprava ovocného salátu ve školní kuchyňce – MŇAMKA

Naši nejlepší :    1.  Aneta Tipanová           36 bodů

                          2.  Pavel Puchmeltr          33 bodů

                          3.  Jiří Černoch               32 bodů

Mgr. Mirka Kelichová, vedoucí projektu







Dívčí  odpoledne
         I v tomto školním roce jsme nezapomněli na děvčata, kterým nevadí zůstat 

ve škole o něco déle a chtějí užít si trochu zábavy. Pro tyto zájemkyně  bylo 

12.října připraveno první Dívčí odpoledne, zaměřené na hru Bum bác, která je 

mezi děvčaty velmi oblíbená. V uvedený den skutečně v tělocvičně probíhal 

takřka nelítostný zápas v této hře, přítomna však byla jenom jedna dívčina. Tak 

jak bylo možné, že se hrálo? Chlapci z 8.A totiž zaslechli, jak se děvčata 

omlouvají paní učitelce a okamžitě projevili zájem je nahradit. A tak díky nim 

proběhlo veselé a zábavné odpoledne a vůbec nevadilo, že mělo být původně dívčí.



MISTROVSTVÍ ČR HORSKÁ KOLA
13. – 14. října 2017, Chroustovice – Sruby

     Každoroční mistrovství republiky v jízdě na horkých kolech se již 
popáté konalo v Chroustovicích u Pardubic. Letošní ročník byl velmi 
úspěšný, získali jsme 3 bronzové medaile a byla to jedna z našich 

nejúspěšnějších účastí v tomto závodě. A kdyby si 
Vašek Loudil nenakopl nohu a v sobotním závodě 

tak nemohl pořádně šlapat do 
pedálů, byli bychom ještě 
úspěšnější.

 Všem reprezentantům chci tímto 
poděkovat za jejich výkon a 
bojovnost v obrovské konkurenci 
ostatních závodníků, slušné 
chování a vzornou reprezentaci 
klubu a školy.

VÝSLEDKOVÝ PŘEHLED

časovka okruh celkové pořadí

BUBNÁROVÁ Romana – žákyně A 3. 3. 3.

LOUDIL Václav – žák A 3. 5. 4.
DECKER Andrej – žák A 5. 7. 5.
DEMETER David – žák A 6. 8. 7.
DEMETER Jakub – žák A 12. 11. 11.

D. Pokorný





Sportovní hrátky pro I. stupeň.
Disciplíny-  orientace : roznos lego kostek na příslušné barevné mety,  balanc 
:míček na lžíci, rychlost : jízda na koloběžce, obratnost : posun kroužku pomocí 
tyče - slalom, rovnováha : skákací míče, koordinace pohybů : přemístění 
prostřednictvím 2 koberečků. Všichni se snažili seč mohli, nikdo záměrně 
neporušoval pravidla, navzájem si vydatně fandili. Takže fajn a zas někdy v 
tělocvičně  při sportovních hrátkách.

Mgr. M. Kelichová









Kuželna – Letná
(úterý 24.10.2017)

Dnes se třídy 2.A , 4.B a čtyři děti ze třídy 4.A vydaly do kuželny na Letné 
zahrát si kuželky.
Očekával nás pan Skála , který nám vysvětlil pravidla hry.
Nejdříve jsme si vytvořili 4 družstva , vyzkoušeli si pár hodů a pak už se 
soutěžilo. A šlo nám to, a co hlavně ,hra  moc nás  bavila.
Zvítězilo družstvo dívek na druhé dráze ve složení : Diana Zbilá ,Sofie Kotlárová,
Ivana Pořtová , Karolína Müllerová a pátým hráčem družstva byl Daniel Huša. 
Získalo celkem 208 bodů.
Nejnižší počet bodů mělo druhé dívčí družstvo ( 137) , chlapecká družstva 
získala 160 a 183 bodů.
Po soutěži jsme se ve zdejší klubovně posílili svačinkou a  pro pobavení nás všech 
následovala soutěž paní učitelek. Potom jsme opět hrály my ,děti. Tentokrát 
pravidlo znělo : ukončí soutěž a zároveň zvítězí to družstvo , které nejdříve 
dosáhne 100 bodů.  Zvítězilo stejné družstvo jako v první soutěži.
Za své sportovní výkony , ale i chování jsme dostali malou odměnu : rozvrh hodin s
malou násobilkou, bonbón a vítězové publikaci o našem městě.
A protože byl krásný podzimní den , na cestu zpět do školy jsme se vydali pěšky.
Dnešní dopoledne jsme si krásně užili.





Projekt „Naše město“
V měsíci říjnu jsme se my, žáci 6.A, účastnili projektu  dopravní výchovy
"Naše město". V rámci tohoto projektu jsme měli zkontrolovat ulice v okolí 
kostela sv.Bartoloměje. Dostali jsme do ruky mapu a vyrazili do ulic. Sledovali 
jsme a zaznamenávali, které domy nemají žádné číslo a také zda jsou všechny 
ulice řádně označené.Tato akce se nám líbila a těšíme se na to, jaké ulice našeho 
města Teplice budeme kontrolovat v měsíci listopadu.


